

Windows® 版 Adobe® Illustrator® をお使いの方へ

Windows 版 Adobe Illustrator をお使いの場合、以下の現象が発生することがあります。
回避策をご確認のうえ、対応をお願いします。

対象機種： ・ GOCCOPRO QS2536
 ・ GOCCOPRO QS1836
 ・ GOCCOPRO 100
対象バージョン：Illustrator CS6 以降

【現象】

Windows 版 Adobe Illustrator において、製版エリアの長さが 700mm を超える場合は、画像下部が欠けることがあります。

【回避策】

Illustrator で以下の①～③の設定をすると回避できます。

- ① [ファイル] - [プリント] - [詳細] で、[ビットマッププリント] にチェックマークを入れる。
- ② [ファイル] - [ドキュメントのカラーモード] を [RGB カラー] に設定する。
- ③ ベタ塗りがあるオブジェクトの塗りを黒 (R:0, G:0, B:0) に設定する。
(上記の①を設定した場合、②と③を設定しないと、塗り部分が薄い網掛けで製版されます。)

Windows は、米国 Microsoft Corporation の、米国およびその他の国における登録商標または商標です。
Adobe および Illustrator は、Adobe (アドビ社) の商標です。

To Users of Adobe® Illustrator® for Windows®

The phenomenon below may occur when using the Adobe Illustrator for Windows.
In case the phenomenon appears, please perform the procedure described in the workaround below.

Applicable models: ・ GOCCOPRO QS2536
 ・ GOCCOPRO QS1836
 ・ GOCCOPRO 100
Supported versions : Illustrator CS6 or later

【Phenomenon】

In Adobe Illustrator for Windows, if the length of the master making area exceeds 700mm, the bottom of the image may be missing.

【Workaround】

In this case, follow settings (1) to (3) below in Illustrator to avoid this problem.

- (1) In [File] - [Print] - [Details], check [Bitmap Print].
- (2) Set [File] - [Document Color Mode] to [RGB Color].
- (3) Set the fill color of the solid objects to black (R:0, G:0, B:0).
(Above (2) and (3) are necessary to avoid that (1) causes shading of solid objects.)

Windows is either registered trademark or trademark of Microsoft Corporation in the United States and/or other countries.
Adobe and Illustrator are either registered trademarks or trademarks of Adobe in the United States and/or other countries.

致使用 Windows® 版 Adobe®Illustrator® 的用户

使用 Windows 版 Adobe Illustrator 时，可能会发生以下现象。
请首先确认解决方法，然后进行应对。

对象机型： • GOCCOPRO QS2536
 • GOCCOPRO QS1836
 • GOCCOPRO 100
对象版本： Illustrator CS6 以后

【现象】

在 Windows 版 Adobe Illustrator 中，如果制版区域的长度超过 700mm，可能造成图像底部缺失。

【解决方法】

在 Illustrator 中通过以下①～③步骤的设置可以解决。

- ① 在菜单 [文件] - [打印] - [详细] 中，选择 [位图打印]。
- ② 将 [文件] - [文档的颜色模式] 设置为 [RGB 颜色]。
- ③ 如果有涂为全黑的对象，请将黑色设定为 (R:0、G:0、B:0)。

(如果只设定上述①，而不设定②和③的话，则涂黑的部分会用薄薄的网点进行制版。)

Windows 是美国微软公司在美国及其他国家的注册商标或商标。

Adobe 和 Illustrator 是 Adobe (Adobe 公司) 的商标。